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Sēde sasaukta 2022.gada 30.jūnijā plkst. 9  

Sēde atklāta 2022.gada 30.jūnijā plkst. 9 

 

Sēdi  vada Bauskas novada domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks 

 

Sēdē piedalās 18 Bauskas novada domes deputāti: 

Domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts Voldemārs Čačs, deputāts 

Arnolds Jātnieks, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Solveiga Lineja, deputāts Juris 

Krievs, deputāts Vilnis Gailums, deputāts Jānis Siugalis, deputāte Ināra Pētersone, 

deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Rihards Melgailis, deputāts Ingmārs Līdaka, deputāte 

Laine Baha, deputāts Jānis Kalniņš, deputāte Inita Nagņibeda, deputāte Līga Rimševica, 

deputāts Raitis Ābelnieks, deputāts Jānis Dūmiņš 

 

Sēdē nepiedalās: 

Aivars Okmanis – darba sanāksmē Briselē 

 

Sēdē piedalās: 

SIA "KOOL LATVIJA" pārstāvis, Izglītības nodaļas vadītāja Vija Ieleja, Ekonomikas un 

finanšu nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, teritorijas plānotāja Dace Platonova, SIA "VIDES 

SERVISS" valdes loceklis Uģis Saukums, uzaicinātā persona  Aija Spriņķe, Ekonomikas un 

finanšu departamenta vadītāja Indra Latviete, datortīklu un datorsistēmu administrators Agris 

Pētersons, Bauskas novada Sociālā dienesta vadītāja Dina Romanovska, Uzņēmējdarbības un 

mārketinga departamenta vadītāja Laura Ārente, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze 

Tijone, pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, Bauskas novada Būvvaldes vadītāja Dace 

Putna, Attīstības un būvniecības departamenta vadītājs Mārtiņš Veinbergs, energopārvaldnieks 

Raitis Ignatjevs, Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, Juridiskā un 

iepirkumu departamenta vadītāja p.i. Evita Grigorjeva, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists 

Uldis Varnevičs, sabiedrisko attiecību speciālistes Gija Spula, Beata Logina, Iecavas 

apvienības pārvaldes vadītājs Normunds Vāvers, Vecumnieku apvienības pārvaldes nekustamo 

īpašumu speciāliste Ligita Vasermane, Jaunatnes nodaļas vadītāja Līga Briģe, Vecumnieku 

apvienības pārvaldes zemes ierīkotājs teritorijas plānotājs Jānis Strēlis, Vecumnieku pagasta 

nodaļas vadītājs Lauris Mediņš, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Iecavas 

apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Baiba Leitlante, Nekustamo īpašumu 

nodaļas vadītāja Gunita Vīgupa, Vecumnieku apvienības pārvaldes vadītāja Dace Šileika, 

Rundāles apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu speciāliste Dace Neiberte,  Bauskas 

apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu speciālistes Dace Stubure, Aija Fridrihsone, 

būvinženiere Agita Eglinska, juriste Agnese Strazdiņa, Bauskas pilsētas nodaļas vadītājs Jānis 

Feldmanis, Audita un kapitālsabiedrību pārraudzības nodaļas vadītājs Dainis Rijkuris, 

ekonomiste Zaiga Kārkliņa, personāla speciāliste Dace Strazdiņa 
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Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Mārīte Dābola. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecsaules pamatskola” direktora iecelšanu. 

3. Par Īslīces pamatskolas direktores Irinas Vargušenko atbrīvošanu no amata. 

4. Par I.Upelnieces atbrīvošanu no Iecavas apvienības pārvaldes vadītāja vietnieka amata. 

5. Par vēlēšanu iecirkņa Nr.353 nosaukuma un adreses maiņu. 

6. Par Bauskas novada pašvaldības 2021.gada publiskā pārskata apstiprināšanu. 

7. Par papildu finansējumu Vecumnieku vidusskolas ēkas pārbūvei. 

8. Par papildu finansējumu Iecavas vidusskolas pārbūvei. 

9. Par papildu finansējumu sporta zāles pie Iecavas pamatskolas būvniecībai. 

10. Par papildu finansējumu skolēnu nodarbinātības pasākumam. 

11. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 2022. gada 3. februāra 

saistošajos noteikumos Nr. 7 “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2022. gadam” 

apstiprināšanu. 

12. Par aizņēmumu projekta ”Vēsturiskais ceļš: Raudondvaris-Bauska”, Nr.LLI-498 

īstenošanai. 

13. Par grozījumiem lēmumā “Par projekta “Ed. Virzas ielas gājēju celiņa atjaunošana Iecavas 

pilsētā” iesniegšanu”. 

14. Par saistošo noteikumu “Saistošie noteikumi par aizliegumu ģenētiski modificēto 

kultūraugu audzēšanai Bauskas novadā” apstiprināšanu. 

15. Par saistošo noteikumu “Par reklāmas izvietošanu publiskās vietās un pašvaldības nodevu 

par reklāmas izvietošanu Bauskas novadā” apstiprināšanu. 

16. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu 

Bauskas novadā” apstiprināšanu. 

17. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Par decentralizēto kanalizācijas 

pakalpojumu sniegšanas un uzskaites kārtību Bauskas novada pašvaldībā” apstiprināšanu. 

18. Par noteikumu “Iekšēja audita veikšanas kārtība Bauskas novada pašvaldībā" 

apstiprināšanu. 

.19. Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu "Par izglītojamo ēdināšanas maksas 

atvieglojumiem Bauskas novada pašvaldībā" apstiprināšanu. 

20. Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu “Par Bauskas novada pašvaldības amatpersonu 

un darbinieku komandējumiem un darba braucieniem” apstiprināšanu. 

21. Par Bauskas novada pašvaldības Bērnu tiesību aizsardzības sadarbības grupas nolikuma 

apstiprināšanu. 

22. Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Stelpes sākumskola" 

nolikuma apstiprināšanu. 

23. Par konkursa nolikuma uz vakanto amatu „Bauskas novada pašvaldības iestādes „Īslīces 

pamatskola” direktors” apstiprināšanu. 

24. Par Bauskas 2.vidusskolas attīstības plāna 2022.-2024.gadam saskaņošanu. 

25. Par mantisko ieguldījumu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA „Bauskas ūdens”. 

26. Par nekustamo īpašumu “Konstrukcijas” kā mantisko ieguldījumu pašvaldības 

kapitālsabiedrībā SIA „Bauskas ūdens”. 

27. Par mantisko ieguldījumu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA „Bauskas slimnīca”. 

28. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā 
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īpašumā „Zaļā iela 14A”, Bauskā, Bauskas novadā. 

29. Par spēļu zāles aizvēršanu Plūdoņa ielā 8, Bauska un atļaujas izsniegšanu spēļu zāles 

atvēršanai Salātu ielā 27A, Bauskā. 

30. Par atļaujas izsniegšanu vīna, raudzēto dzērienu vai pārējo alkoholisko dzērienu ražošanai. 

31. Par dzīvojamās mājas Salātu iela 16 k-1, Bauskā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas 

pārvaldniekam. 

32. Par dzīvojamās mājas Vītolu iela 14, Bauskā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas 

pārvaldniekam. 

33. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 27.janvāra lēmumā „Par augstas 

detalizācijas topogrāfiskās informācijas datubāzes uzturēšanas deleģēšanas līgumu 

slēgšanu”. 

34. Par nekustamā īpašuma Ziedoņu iela 5, Bauskā apgrūtinājuma dzēšanu. 

35. Par nekustamā īpašuma “Miera iela 8”, Dāviņu pagastā apgrūtinājuma dzēšanu. 

36. Par atļauju koku ciršanai ārpus meža Skaistkalnes Romas katoļu baznīcas īpašumā. 

37. Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

“Jaunlieldrēģeļi” Bārbeles pagastā. 

38. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr. […], Stacijas iela […], 

Bauska, Bauskas novadā atsavināšanu. 

39. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr. […], “[…]”, Pāce, 

Gailīšu pagastā, Bauskas novadā atsavināšanu. 

40. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr. […], “[…]”, Gailīšu 

pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

41. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „[…]”, Brunavas pagastā, 

atsavināšanu. 

42. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „[…]”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

43. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „[…]”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

44. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „[…]”, Īslīces pagastā atsavināšanu.  

45. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Klinšu iela […], Bauskā atsavināšanu. 

46. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai. 

47. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

48. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Edvarta Virzas iela […], 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

49. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

50. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. […] "[…]", 

Pilsrundāle, Rundāles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

51. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. […],[…], 

Saulaine, Rundāles pagasts nodošanu atsavināšanai.  

52. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. […] "[…]”, 

Misa, Vecumnieku pagasts, nodošanu atsavināšanai. 

53. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. […], "[…]”, 

Piebalgas, Vecumnieku pagasts, nodošanu atsavināšanai. 
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54. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. […] "[…]”, 

Kurmene, Kurmenes pagasts, nodošanu atsavināšanai. 

55. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

56. Par dzīvojamās telpas “[…]” - […], Bārbeles pag., Bauskas nov. sadarbības līguma 

noslēgšanu. 

 

Domes  priekšsēdētājs A.Mačeks informē, ka izskatīšanai domes sēdē papildus iesniegti 

divi lēmumprojekti un aicina balsot par priekšlikumu- sēdes darba kārtības papildināšanu. 

 

Balsojums par darba kārtību: 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Papildināt sēdes darba kārtību ar 57. un 58.punktu. 

 

 

Papildu darba kārtība: 

57. Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2021.gada 25.novembra 

saistošajos noteikumos Nr. 14 “Bauskas novada pašvaldības brīvprātīgās iniciatīvas 

pabalsti” apstiprināšanu. 

58. Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2021. gada 25.novembra 

saistošajos noteikumos Nr. 12 “Par Bauskas novada pašvaldības sociālās palīdzības 

pabalstiem” apstiprināšanu. 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

 

(I.Romānovs, M.Mediņš, A.Mačeks, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

Ir sagatavota informācija par izpildvaras darba prioritātēm administrācijā, departamentos 

un iestādēs, tāpēc izpilddirektora informatīvajā ziņojumā informē par aktualitātēm, kurās tiek 

meklēti risinājumi un redzējumu to realizēšanā. 

                1. Par finansējuma piesaisti un risinājumiem Vecumnieku jauno un veco ezerus 

savienojošās  ūdensvada caurules avārijas remontam. 

              Bauskas novada Vecumnieku pagasta Vecumnieku ciemā ir radusies ārkārtēja situācija 

Vecā un Jaunā ezera savienojošā ūdensvada caurules avārijas dēļ.  Jaunais ezers 11,6 ha platībā 

ir mākslīgi izveidots uzpludinājums Vecumnieku pagasta dienvidu daļā pagājušā gadsimta 

70.gados un savienojošais cauruļvads ir vienīgais ūdens padeves avots šim ezeram. 

Ūdenskrātuves ziemeļu krastā atrodas Vecumnieku baznīca un ziemeļrietumu krastā autoceļš 

P88 (Bauska–Linde).  
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Uzsākot Vecumnieku Jaunā ezera ūdens līmeņa paaugstināšanas procesu šajā sezonā, tika 

atvērtas Vecumnieku Vecā ezera slūžas. Atverot slūžas, no Vecā ezera uz Jauno ezeru pa 

savienojošo cauruli tika padots ūdens, lai dažu dienu laikā varētu piepildīt Jauno ezeru ar ūdeni 

pietiekamā līmenī. Neilgi pēc slūžu atvēršanas, tika konstatēts cauruļvadu bojājums, apkārtējo 

teritoriju un privātīpašumu applūšana.  Vecā ezera slūžas tika nekavējoties aizvērtas.  

Teritorijā tika veiktas vairākas apsekošanas, cauruļvads tika atrakts 30 metru garā posmā, 

zaļajā zonā starp Veco ezeru un Pludmales ielu. Cauruļvadā tika ievietots izpētes robots, kurš ar 

video palīdzību, veica video inspekciju, uzrādot trīs vietas, kurās redzams cauruļvada bojājums 

un vienu vietu, kurā cauruļvads ir aizgruvis. Visi bojājumi tika konstatēti 250 metru garā posmā, 

tai skaitā zem Pludmales ielas, kurai ir uzklāta dubultās virsmas apstrādes kārta.  

            Jaunajam ezeram ir būtiska loma ne tikai Vecumnieku dabas daudzveidības un ainavas 

saglabāšanā, bet arī kā nozīmīgai rekreācijas teritorijai Bauskas novadā. Izveidotā infrastruktūra 

īpaši nozīmīga ir Vecumnieku ciema iedzīvotājiem, kuri seko līdzi situācijai un cer, ka 

pašvaldība varēs šo jautājumu sakārtot un saglabāt dabas daudzveidību un ainaviskumu 

Vecumnieku Jaunā ezera teritorijā. 

 Lai risinātu radušos avārijas situāciju, Bauskas novada pašvaldība ir sagatavojusi 

risinājumu kontroltāmi, apzinājusi darbu izpildes resursu esamību un gatavo iepirkuma 

procedūru, lai likumā noteiktajā kārtībā izraudzītos būvdarbu veicēju inspicētajam, aptuveni 250 

m (100 m ar atklātas tranšejas metodi +150 m ar beztranšejas metodi) garajam posmam, kurā 

video inspekcija ir konstatējusi būtiskus cauruļvada bojājumus, kā arī ir vērsusies Vides 

aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijā, Latvijas Vides aizsardzības un Latvijas Vides 

investīciju fondos finansējuma piesaistes nodrošināšanai. 

2. Par sadzīves atkritumu apglabāšanas poligonu “Grantiņi”. 

 Bauskas novada administrācija 2020. gadā uzsāka darbu pie sadzīves atkritumu 

apglabāšanas poligona “Grantiņi” rekultivācijas projekta. 2021. gada janvārī pašvaldība saņēma 

SIA “Geo Consults” izstrādāto sadzīves atkritumu apglabāšanas poligona “Grantiņi” slēgšanas 

un rekultivācijas projektu, kas paredzēja būvdarbu izmaksas 381 381,10  EUR (bez PVN). 

2022. gadā, noslēdzoties atklātam konkursam “Sadzīves atkritumu apglabāšanas poligona 

“Grantiņi” slēgšana un rekultivācija”, būvdarbu izmaksas sasniedza jau 455 001,08 EUR (bez 

PVN). Kopējais būvdarbu izpildes termiņš – 28 nedēļas. 

Pašvaldības finansiālās iespējas no pamatbudžeta vispārējiem ieņēmumiem šobrīd ir 

nepietiekamas, lai viena budžeta gada ietvaros viena investīciju projektu īstenošanai atvēlētu 

0,55 milj. EUR. Pašvaldībai ir nepieciešama ārējā finansējuma piesaiste: fondu finansējums, 

aizņemšanās iespējas no Valsts kases vai valsts budžeta līdzfinansējums projekta īstenošanai. 

Diemžēl šobrīd spēkā esošo normatīvo aktu regulējums neparedz atkritumu poligonu 

rekultivācijai pašvaldībai piesaistīt Eiropas Savienības fondu līdzekļus, saņemt aizņēmumu no 

Valsts kases vai pretendēt uz valsts budžeta līdzekļiem. 

Pašvaldība, apzinoties, cik vides aizsardzībai un saglabāšanai nozīmīgi ir veikt sadzīves 

atkritumu apglabāšanas poligona “Grantiņi” slēgšanu un rekultivāciju,  ir vērsusies Vides 

aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijā, lai rastu finansiālu  atbalstu minētā vides un 

investīciju projekta realizācijai. 

3.  Par ielu apgaismojuma modernizācijas projekta Bauskas novada pašvaldībā (pilna 

servisa ESKO pakalpojums) virzību. 

Saskaņā ar iepriekš uzdotajiem jautājumiem par  ielu apgaismojuma modernizācijas 

projekta virzību atbilstoši pašvaldības Iepirkumu komisijas vadības un pašvaldības 

energospeciālista sniegtajai informācijai informē, ka deputāti un Iepirkumu komisijas dalībnieki 

pieredzes apmaiņas nolūkā ir apmeklējuši Olaines pašvaldību, kura ir realizējusi līdzīgu projektu, 

noskaidrojusi un atrisinājusi darba procesā aktualizējušos  jautājumus un šī gada jūlija sēdē ir 

apņēmības pilna apstiprināt konkursa nolikumu, veikt saskaņošanas procedūras ar Iepirkumu 

uzraudzības biroju un izsludināt iepirkumu. 
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Turpinās sarunas ar uzņēmējiem par iepirkumu līgumu parakstīšanu objektos 

Vecumnieku Mūzikas un mākslas skolas pārbūves darbiem, Viļa Plūdoņa muzeja dzīvojamās 

ēkas “Lejnieki” restaurācijas darbiem un  daudzfunkcionālā pakalpojumu centra izveidei Iecavā, 

Baldones ielā 65. 

Audita un kapitālsabiedrību uzraudzības nodaļa ir pabeigusi darbu pašvaldības 

līdzdalības vērtējumiem kapitālsabiedrībās un tie visi ir iesniegti Latvijas Tirdzniecības 

Rūpniecības Kamerai atzinumu sniegšanai, lai pēc to saņemšanas varētu vērtēt un secīgi gatavot 

pašvaldības domes lēmumus par līdzdalību kapitālsabiedrībās.  

Ir sagatavoti un uz jūlija komiteju un domes sēdēm izskatīšanai tiks virzīti jauni Bauskas 

novada pašvaldībai piederošo kapitāla daļu un kapitālsabiedrību pārvaldības noteikumi. 

Atbilstoši iepriekš izdotajam izpilddirektora rīkojumam pašvaldībā tiek veikts audits par 

notekūdeņu savākšanas, novadīšanas un attīrīšanas pakalpojumu sniegšanas organizēšanai 

izveidotās institucionālās struktūras ekonomiskuma un efektivitātes vērtējumu. 

Turpinās darbs pie pašvaldības amatu klasificēšanas procesa, ir pabeigta apvienību 

pārvalžu un administrācijas amatu sarakstu izvērtēšana, lai jūlijā uzsāktu darbu pie iestāžu amatu 

sarakstiem. 

 Tiks turpināts darbs pie saistošo noteikumu izstrādes. 

 

Informāciju pieņem zināšanai. 

  

2.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecsaules pamatskola” direktora iecelšanu. 

(I.Romānovs, A.Spriņķe, I.Pētersone) 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

Uz vakanto Vecsaules pamatskolas direktora amatu bija izsludināts atklāts konkurss. 

Pretendentu vērtēšanas komisija, izvērtējot amata pretendentu atbilstību prasībām,  par 

piemērotu atzina Aiju Spriņķi.  Kopš 2019.gada A.Spriņķe strādā par Zālītes speciālās 

pamatskolas direktori. Lūdz lemt par A.Spriņķes atbrīvošanu no Zālītes speciālās pamatskolas 

direktora amata un iecelt Vecsaules pamatskolas direktora amatā 2022.gada 15.augustā, 

nosakot lēmuma projektā minēto mēneša darba algas likmi. 

Izsakās A.Spriņķe. A.Spriņķe uzskata, ka Zālītes speciālo pamatskolu ir vadījusi 

veiksmīgi. Ilgstoši strādājot izglītības jomā, zina Vecsaules pamatskolu, tās struktūrvienību 

Ozolainē, zina skolas telpas, apkārtni, pedagogu kolektīvu. Uzskata, ka primāri nākotnē 

jādomā par sporta zāles nodrošināšanu Vecsaules pamatskolā. Tā būtu ieguvums ne tikai 

skolai, bet arī pagasta iedzīvotājiem. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 285 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Vecsaules pamatskola” direktora iecelšanu". 

 

3.p. 

Par Īslīces pamatskolas direktores Irinas Vargušenko atbrīvošanu no amata. 

(I.Romānovs) 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

Pēc darba devēja rīcībā esošās informācijas Īslīces pamatskolas direktorei Irinai 

Vargušenko ir nepārtraukta darbnespēja kopš 2021.gada 23.septembra un tā turpinās, 

pārejošas darbnespējas dēl netiek veikti darba pienākumi. I.Vargušenko ir arodbiedrības 

biedre. 2022.gada 21.jūnijā arodbiedrība devusi piekrišanu darba tiesisko attiecību izbeigšanai. 

Sagatavots lēmumprojekts par Irinas Vargušenko  atbrīvošanu no direktores amata, 

pamatojoties uz Darba likuma 101.panta pirmās daļas 11.punktu. Izbeidzot darba attiecības, 

izmaksājams atlaišanas pabalsts. 

Jautājumu nav.  

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 286 "Par Īslīces pamatskolas direktores 

Irinas Vargušenko atbrīvošanu no amata". 

 

4.p. 

Par I.Upelnieces atbrīvošanu no Iecavas apvienības pārvaldes vadītāja vietnieka amata. 

(N.Vāvers) 

Ziņo: Normunds Vāvers. 

N.Vāvers informē, ka 2022.gada 31.maijā saņemts Ingas Upelnieces iesniegums  ar 

lūgumu atbrīvot viņu no darba 1.jūlijā. Ievērojot šo iesniegumu un pamatojoties uz Darba 

likuma 100.panta pirmo daļu, sagatavots lēmumprojekts par I.Upelnieces atbrīvošanu. 

Jautājumu, iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 287 "Par I.Upelnieces atbrīvošanu no 

Iecavas apvienības pārvaldes vadītāja vietnieka amata". 

 

5.p. 

Par vēlēšanu iecirkņa Nr.353 nosaukuma un adreses maiņu. 

(L.Kausiniece) 

Ziņo: Līga Kausiniece. 

Sagatavots lēmuma projekts par vēlēšanu iecirkņa Rundāles pagastā nosaukuma un 

adreses maiņu. Iesniegums par vēlēšanu iecirkņa vietas maiņu saņemts gan no iecirkņa 

vēlēšanu komisijas, gan iedzīvotājiem. Vēlēšanu iecirkņa atrašanās vietas maiņa nodrošinās tā 

atrašanos tuvāk vēlētāju dzīvesvietām, kā arī pieejamību vēlētājiem ar kustību traucējumiem. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu ziņotājai nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 288 "Par vēlēšanu iecirkņa Nr.353 

nosaukuma un adreses maiņu". 

 

6.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības 2021.gada publiskā pārskata apstiprināšanu. 

(L.Ārente) 

Ziņo: Laura Ārente. 

Ar pašvaldības izpilddirektora rīkojumu tika izveidota darba grupa publiskā pārskata 

sagatavošanai. Pārskats sagatavots atbilstoši Vides aizsardzības un reģionālās attīstības 

ministrijas rekomendācijām. Sagatavotais pašvaldības 2021.gada publiskais pārskats akcentē 

pašvaldības darbības jomas. Satura atklāsmei iekļauta arī vizualizācija. Pārskats atspoguļo, kā, 

īstenojot administratīvi teritoriālo reformu, 2021.gadā notika pārmaiņu process. Galvenokārt 

tas paredzēts pašvaldības iedzīvotājiem, lai informētu par pašvaldības darbību. Lēmuma 

projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 
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Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 289 "Par Bauskas novada pašvaldības 

2021.gada publiskā pārskata apstiprināšanu". 

 

7.p. 

Par papildu finansējumu Vecumnieku vidusskolas ēkas pārbūvei. 

(M.Veinbergs, I.Līdaka, G.Kalniņš, M.Mediņš) 

Ziņo: Mārtiņš Veinbergs. 

Veicot Vecumnieku vidusskolas ēkas pagrabstāva sienu siltināšanu, konstatētas 

projektā un tāmēs nesakritība platībās. Darbi izpildīti lielākā apjomā nekā projektā uzrādīts. 

Papildu būvdarbu izmaksas ir 10 627,19 EUR. Lai veiktu minētos darbus, nepieciešams 

papildu finansējums. Lēmuma projekts paredz piešķirt papildu finansējumu 10 627,19 EUR no 

Vecumnieku teritorijā esošo meža īpašumu izsoles ieņēmumiem. Jautājums tika izskatīts un 

atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Notiek debates par tāmju sadārdzinājumu. Pēc debatēm A.Mačeks aicina deputātus 

balsot par atbalstu lēmumam. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 290 "Par papildu finansējumu 

Vecumnieku vidusskolas ēkas pārbūvei". 

 

8.p. 

Par papildu finansējumu Iecavas vidusskolas pārbūvei. 

(M.Veinbergs) 

Ziņo: Mārtiņš Veinbergs. 

Vairākas projekta nepilnības konstatētas arī Iecavas vidusskolas 1. un 2.kārtas izbūves 

darbos. Lai objektu nodotu ekspluatācijā, nepieciešams papildu finansējums 84 954,11 EUR. 

Lūdz piešķirt papildu finansējumu no pašvaldības budžetā saņemtā iedzīvotāju ienākuma 

nodokļa ieņēmumiem. Lēmuma projekts akceptēts Finanšu komitejas sēdē. 

 

Plkst.10.09 no sēžu zāles iziet deputāts I.Līdaka. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Ingmārs Līdaka) 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 291 "Par papildu finansējumu Iecavas 

vidusskolas pārbūvei" 

 

9.p. 

Par papildu finansējumu sporta zāles pie Iecavas pamatskolas būvniecībai. 

(M.Veinbergs) 

Ziņo: Mārtiņš Veinbergs. 

Projekta sporta zāles būvniecībai pie Iecavas pamatskolas nepilnību dēļ  fiksētas piecas 

neatbilstības, kas skatāmas sastādītajos aktos. Sagatavotas papildu darbu tāmes. Kopējā 

papildu izdevumu summa ir 42 717,32 EUR. Lūdz piešķirt nepieciešamo finansējumu no 

pašvaldības budžetā plānotā naudas līdzekļu atlikuma gada beigās. Lēmuma projekts izskatīts 

un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Ingmārs Līdaka) 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 292 "Par papildu finansējumu sporta 

zāles pie Iecavas pamatskolas būvniecībai". 

 

10.p. 

Par papildu finansējumu skolēnu nodarbinātības pasākumam. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts par papildu finansējuma piešķiršanu nodarbinātības pasākumiem 

skolēniem vasaras brīvlaikā izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, kā 

arī Finanšu komitejas sēdē. 
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Plkst.10.13 sēžu zālē atgriežas deputāts I.Līdaka. 

 

Jautājumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 293 "Par papildu finansējumu skolēnu 

nodarbinātības pasākumam". 

 

11.p. 

Par saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 2022. gada 3. februāra 

saistošajos noteikumos Nr. 7 “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2022. gadam” 

apstiprināšanu. 

(I.Spurķe) 

Ziņo: Ilona Spurķe. 

Budžeta grozījumi skatīti Finanšu komitejas sēdē. Izmaiņas pēc Finanšu komitejas ir 

ieņēmumu daļā. Ieņēmumu daļa palielināta par 91 291 EUR, palielināta iedzīvotāju ienākuma 

nodokļa daļa; saņemta informācija, ka pašvaldība saņems Izglītības un zinātnes ministrijas 

finansējumu 6336 EUR Ukrainas bērnu nometņu organizēšanai. Izmaiņas finansēšanas daļā, 

samazinot atlikumu par 53 346 EUR. Izdevumu daļā palielinājums par 144 637 EUR. Lūdz 

apstiprināt budžeta grozījumus. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 294 "Par saistošo noteikumu “Grozījumi 

Bauskas novada domes 2022. gada 3. februāra saistošajos 

noteikumos Nr. 7 “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 

2022. gadam” apstiprināšanu". 

 

12.p. 
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Par aizņēmumu projekta ”Vēsturiskais ceļš: Raudondvaris-Bauska”, Nr.LLI-498 

īstenošanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts par aizņēmuma ņemšanu pārrobežu projekta īstenošanai izskatīts un 

atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 295 "Par aizņēmumu projekta 

”Vēsturiskais ceļš: Raudondvaris-Bauska”, Nr.LLI-498 

īstenošanai". 

 

13.p. 

Par grozījumiem lēmumā “Par projekta “Ed. Virzas ielas gājēju celiņa atjaunošana 

Iecavas pilsētā” iesniegšanu”. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 296 "Par grozījumiem lēmumā “Par 

projekta “Ed. Virzas ielas gājēju celiņa atjaunošana Iecavas 

pilsētā” iesniegšanu”". 

 

14.p. 
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Par saistošo noteikumu “Saistošie noteikumi par aizliegumu ģenētiski modificēto 

kultūraugu audzēšanai Bauskas novadā” apstiprināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 297 "Par saistošo noteikumu “Saistošie 

noteikumi par aizliegumu ģenētiski modificēto kultūraugu 

audzēšanai Bauskas novadā” apstiprināšanu". 

 

15.p. 

Par saistošo noteikumu “Par reklāmas izvietošanu publiskās vietās un pašvaldības nodevu 

par reklāmas izvietošanu Bauskas novadā” apstiprināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdē. 

Jautājumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 298 "Par saistošo noteikumu “Par 

reklāmas izvietošanu publiskās vietās un pašvaldības nodevu 

par reklāmas izvietošanu Bauskas novadā” apstiprināšanu". 

 

16.p. 
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Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu 

Bauskas novadā” apstiprināšanu. 

(I.Romānovs, I. Līdaka, A.Mačeks, G.Kalniņš) 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

Saistošie noteikumi nosaka sadzīves atkritumu un lielgabarīta atkritumu 

apsaimniekošanas kārtību, prasības atkritumu savākšanai, šķirošanai, uzglabāšanai, kārtību, 

kādā veicami maksājumi par atkritumu apsaimniekošanu un atbildību par noteikumu 

neievērošanu. Vides un attīstības komitejas sēdē, izskatot noteikumu projektu, iebildumu 

nebija. 

I.Līdaka iebilst, ka noteikumi radīti tikai urbānai videi, bet neskaidrs, kā līgumu 

noslēgt viensētās dzīvojošiem cilvēkiem, kur nav ceļu, lai izvestu atkritumu konteinerus. 

I.Romānovs: lauku teritorijās iespējams noslēgt līgumus par marķēto atkritumu maisu 

iegādi, jo piedalīties atkritumu apsaimniekošanā ikvienam  ar likumu uzlikts pienākums. 

A.Mačeks: noteikumos iestrādāti iespējamie varianti, lai ikviens klients var piedalīties 

atkritumu šķirošanā. Ja saistošos noteikumus saskaņos Vides aizsardzības un reģionālās 

ministrijā, tad juristiem jāgatavo skaidrojums par lietoto terminoloģiju u.c.  

Uz G.Kalniņa jautājumu par atkritumu apsaimniekošanas zonējumu, I.Romānovs 

skaidro, ka darba grupā tas tika analizēts un secināts, ka jāvirzās uz vienotu izcenojumu un 

vienotiem pakalpojuma sniegšanas standartiem, tāpēc noteikta viena atkritumu 

apsaimniekošanas zona. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 299 "Par Bauskas novada domes 

saistošo noteikumu “Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu 

Bauskas novadā” apstiprināšanu". 

 

Plkst.10.43 izsludināts sēdes pārtraukums 10 minūtes. Sēde turpinās plkst.10.53. 

Pēc pārtraukuma sēžu zālē nav atgriezušies deputāti A.Jātnieks, M.Mediņš, I.Pētersone. 

 

17.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Par decentralizēto kanalizācijas 

pakalpojumu sniegšanas un uzskaites kārtību Bauskas novada pašvaldībā” apstiprināšanu. 

(J.Feldmanis) 

Ziņo: Jānis Feldmanis. 

Saistošie noteikumi nosaka vienotu kontroles un uzraudzības kārtību decentralizētām 

kanalizācijas sistēmām pilsētās un ciemos, kas nav pievienotas centralizētajai kanalizācijas 

sistēmai, decentralizēto kanalizācijas pakalpojumu sniegšanas un uzskaites kārtību, sistēmu 

reģistrācijas kārtību, minimālo biežumu notekūdeņu un nosēdumu izvešanai no sistēmām, 
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prasības asenizatoriem, asenizatoru reģistrācijas kārtību un atbildību par noteikumu 

neievērošanu. Jautājums tika izskatīts Vides un attīstības komitejas, kā arī Finanšu komitejas 

sēdē. Pēc Finanšu komitejas saistošie noteikumi precizēti. 

Jautājumu, iebildumu nav. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris 

Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  3 (Arnolds Jātnieks, Mārtiņš Mediņš, Ināra Pētersone)  

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 300 "Par Bauskas novada domes saistošo 

noteikumu “Par decentralizēto kanalizācijas pakalpojumu 

sniegšanas un uzskaites kārtību Bauskas novada pašvaldībā” 

apstiprināšanu". 

 

18.p. 

Par noteikumu “Iekšēja audita veikšanas kārtība Bauskas novada pašvaldībā” 

apstiprināšanu. 

(D.Rijkuris) 

Ziņo: Dainis Rijkuris. 

Sagatavotie noteikumi nosaka kārtību, kādā Audita un kapitālsabiedrību uzraudzības 

nodaļa veic iekšējo auditu un plānveida pārbaudes pašvaldības iestādēs, kapitālsabiedrībās, 

aģentūrās. Lēmuma projekts izskatīts un akceptēts Finanšu komitejas sēdē. 

Iebildumu nav. 

 

Plkst.11.02 sēžu zālē atgriežas I.Pētersone. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris 

Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, Aivars Mačeks, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  2 (Arnolds Jātnieks, Mārtiņš Mediņš) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 301 "Par noteikumu "Iekšēja audita 

veikšanas kārtība Bauskas novada pašvaldībā" 

apstiprināšanu". 
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Plkst.11.04 sēžu zālē atgriežas M.Mediņš. 

 

19.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu “Par izglītojamo ēdināšanas maksas 

atvieglojumiem Bauskas novada pašvaldībā” apstiprināšanu. 

(I.Latviete, A.Mačeks, G.Kalniņš, I.Nagņibeda, M.Mediņš, I.Līdaka) 

Ziņo: Indra Latviete. 

Lēmuma projekts izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, Sociālās un 

veselības komitejas un Finanšu komitejas sēdē. Visi ieteikumi, labojumi ņemti vērā. Šie 

noteikumi nosaka vienotu kārtību, jo līdz šim katrā novadā atbalsts izglītojamo ēdināšanai bija 

atšķirīgs. Noteikumi nosaka pašvaldības izglītības iestāžu izglītojamos, kuriem tiesības saņemt 

ēdināšanas maksas atvieglojumus, to apmērus un piešķiršanas kārtību. Atvieglojumus tiesības 

saņemt izglītojamiem, kuri klātienē apgūst pamatizglītības programmas un obligātās 

pirmsskolas izglītības programmas, tas ir, 5 un 6 gadīgie. Iespēja saņemt palīdzību ir 

maznodrošinātām, trūcīgām ģimenēm, daudzbērnu ģimenēm, kā arī ģimenēm, kurās vecāks ir 

persona ar invaliditāti un nestrādā. Tas skatāms punktos no 4. līdz 11. Šīm personām tiesības 

saņemt pabalstus ēdināšanai atbilstoši saistošajiem noteikumiem “Par Bauskas novada 

pašvaldības sociālās palīdzības pabalstiem” un “Bauskas novada pašvaldības brīvprātīgās 

iniciatīvas pabalsti”. 

I.Nagņibeda: Sociālajā un veselības komitejā tika runāts par iespējamo atbalstu 

ēdināšanai visiem izglītojamiem, piedaloties vecākiem ar līdzmaksājumu. Par to vajadzētu 

domāt nākotnē. Balsojumā atturēsies. I.Nagņibedas viedoklim pievienojas I.Līdaka. 

I.Latviete paskaidro, ka tas tika pārrunāts arī Finanšu komitejas sēdē, sagatavots 

aprēķins. Ja katram izglītojamam piešķirtu brīvpusdienas, budžetā tas veidotu ievērojamu 

naudas summu. 

 

Plkst.11.12 sēžu zālē atgriežas A.Jātnieks. 

 

Pēc debatēm A.Mačeks aicina deputātus balsot par sagatavoto lēmumprojektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Jānis Kalniņš, Juris 

Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Ināra Pētersone, Jānis Siugalis) 

"pret" -  2 (Guntis Kalniņš, Rihards Melgailis) 

"atturas" -  3 (Ingmārs Līdaka, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 302 "Par Bauskas novada pašvaldības 

noteikumu "Par izglītojamo ēdināšanas maksas 

atvieglojumiem Bauskas novada pašvaldībā" apstiprināšanu". 

 

20.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu “Par Bauskas novada pašvaldības 

amatpersonu un darbinieku komandējumiem un darba braucieniem” apstiprināšanu. 
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(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Sagatavoti noteikumi, kas nosaka kārtību, kādā noformējami pašvaldības amatpersonu 

un darbinieku mācību un darba komandējumi, braucienu izdevumu atlīdzināšanas kārtība un 

kārtība, kādā sagatavojamas komandējuma atskaites. Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu 

komitejas sēdē. 

Jautājumu vai iebildumu nav.  

Lūdz pieņemt lēmumu balsojot. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 303 "Par Bauskas novada pašvaldības 

noteikumu “Par Bauskas novada pašvaldības amatpersonu un 

darbinieku komandējumiem un darba braucieniem” 

apstiprināšanu". 

 

21.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības Bērnu tiesību aizsardzības sadarbības grupas nolikuma 

apstiprināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un 

Sociālajā un veselības komitejas sēdē. 

Jautājumu nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 304 "Par Bauskas novada pašvaldības 

Bērnu tiesību aizsardzības sadarbības grupas nolikuma 

apstiprināšanu". 
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22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Stelpes sākumskola" 

nolikuma apstiprināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts par Stelpes sākumskolas nolikuma apstiprināšanu izskatīts un 

atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 305 "Par Bauskas novada pašvaldības 

vispārējās izglītības iestādes "Stelpes sākumskola" nolikuma 

apstiprināšanu". 

 

23.p. 

Par konkursa nolikuma uz vakanto amatu „Bauskas novada pašvaldības iestādes „Īslīces 

pamatskola” direktors” apstiprināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 306 "Par konkursa nolikuma uz vakanto 

amatu „Bauskas novada pašvaldības iestādes „Īslīces 

pamatskola” direktors” apstiprināšanu" 
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24.p. 

Par Bauskas 2.vidusskolas attīstības plāna 2022.-2024.gadam saskaņošanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts par Bauskas 2.vidusskolas attīstības plānu trīs gadiem izskatīts un 

atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 307 "Par Bauskas 2.vidusskolas attīstības 

plāna 2022.-2024.gadam saskaņošanu". 

 

25.p. 

Par mantisko ieguldījumu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA „Bauskas ūdens”. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 308 "Par mantisko ieguldījumu 

pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA „Bauskas ūdens”". 

 

26.p. 

Par nekustamo īpašumu “Konstrukcijas” kā mantisko ieguldījumu pašvaldības 

kapitālsabiedrībā SIA „Bauskas ūdens”. 
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(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 309 "Par nekustamo īpašumu 

“Konstrukcijas” kā mantisko ieguldījumu pašvaldības 

kapitālsabiedrībā SIA „Bauskas ūdens”". 

 

27.p. 

Par mantisko ieguldījumu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA „Bauskas slimnīca”. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas 

sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 310 "Par mantisko ieguldījumu 

pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA „Bauskas slimnīca”". 

 

28.p. 

Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā 

īpašumā „Zaļā iela 14A”, Bauskā, Bauskas novadā. 

(A.Mačeks) 
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Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 311 "Par lokālplānojuma izstrādes 

uzsākšanu teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā 

īpašumā „Zaļā iela 14A”, Bauskā, Bauskas novadā". 

 

29.p. 

Par spēļu zāles aizvēršanu Plūdoņa ielā 8, Bauska un atļaujas izsniegšanu spēļu zāles 

atvēršanai Salātu ielā 27A, Bauskā. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, Sociālajā un 

veselības komitejas, Vides un attīstības komitejas, kā arī Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs 

Līdaka, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Ināra Pētersone, Jānis Siugalis) 

"pret" -  
4 (Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica) 

"atturas" -  1 (Raitis Ābelnieks) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 312 "Par spēļu zāles aizvēršanu Plūdoņa 

ielā 8, Bauska un atļaujas izsniegšanu spēļu zāles atvēršanai 

Salātu ielā 27A, Bauskā". 

 

30.p. 

Par atļaujas izsniegšanu vīna, raudzēto dzērienu vai pārējo alkoholisko dzērienu ražošanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 
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Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 313 "Par atļaujas izsniegšanu vīna, 

raudzēto dzērienu vai pārējo alkoholisko dzērienu ražošanai". 

 

31.p. 

Par dzīvojamās mājas Salātu iela 16 k-1, Bauskā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas 

pārvaldniekam. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 314 "Par dzīvojamās mājas Salātu iela 16 

k-1, Bauskā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas 

pārvaldniekam". 

 

32.p. 

Par dzīvojamās mājas Vītolu iela 14, Bauskā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas 

pārvaldniekam. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 315 "Par dzīvojamās mājas Vītolu iela 

14, Bauskā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas 

pārvaldniekam". 

 

33.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 27.janvāra lēmumā „Par augstas 

detalizācijas topogrāfiskās informācijas datubāzes uzturēšanas deleģēšanas līgumu 

slēgšanu”. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas 

sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 316 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2022.gada 27.janvāra lēmumā „Par augstas 

detalizācijas topogrāfiskās informācijas datubāzes uzturēšanas 

deleģēšanas līgumu slēgšanu”". 

 

34.p. 

Par nekustamā īpašuma Ziedoņu iela 5, Bauskā apgrūtinājuma dzēšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 
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Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 317 "Par nekustamā īpašuma Ziedoņu 

iela 5, Bauskā apgrūtinājuma dzēšanu". 

 

35.p. 

Par nekustamā īpašuma “Miera iela 8”, Dāviņu pagastā apgrūtinājuma dzēšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 318 "Par nekustamā īpašuma “Miera iela 

8”, Dāviņu pagastā apgrūtinājuma dzēšanu". 

 

 

36.p. 

Par atļauju koku ciršanai ārpus meža Skaistkalnes Romas katoļu baznīcas īpašumā. 

(A.Mačeks, I.Līdaka, J.Krievs, A.Jātnieks) 

Ziņo: Aivars Mačeks.  

Lēmuma projekts tika izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. Aicina 

deputātus izteikt viedokli. 

I.Līdaka paziņo, ka balsos pret lēmuma projektu. Nepieņemams ir iesniegumā minētais 

iemesls koku izzāģēšanai- teritorijas sakopšana. Uzskata, ka 15 koku nozāģēšana ir teritorijas 

izkropļošana. Nacionālās kultūras mantojuma pārvaldes Zemgales reģionālās nodaļas 
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atzinumā norādīts, ka pirms plānotās koku izzāģēšanas nepieciešams saņemt sertificēta 

arborista slēdzienu par katra koka individuālo stāvokli. Lai maksimāli saglabātu kultūrainavu, 

rekomendēts sadarbībā ar ainavu arhitektu izstrādāt Skaistkalnes katoļu baznīcas apkārtnes 

apzaļumošanas plānu. Šādu dokumentu nav. Saņemts arī Dabas aizsardzības pārvaldes 

speciālista atzinums, bet dabas aizsardzības speciālists skatās uz koku kā uz unikālu  

bioloģisko vērtību, bet neskatās uz koka dzīvotspēju, kā skatās arborists. Arborists skatās vai 

koks apdraud, vai nē, uz tā ainavisko vērtību. Senāk mājas bija būvētas klajās vietās, bet 20-os 

gados sāka stādīt kokus, lai apbūve iekļautos dabiskā vidē. 

A.Jātnieks ir pret koku nociršanu. Lai lielu koku izaudzētu, vajadzīgs ilgs periods. 

I.Līdaka: Skaistkalnes katoļu draudzei ir atkārtoti jāsagatavo iesniegums ar visiem 

nepieciešamajiem dokumentiem,  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Raitis Ābelnieks, Aivars Mačeks, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  
5 (Jānis Dūmiņš, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Ingmārs Līdaka) 

"atturas" -  
7 (Laine Baha, Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Juris Krievs, 

Solveiga Lineja, Rihards Melgailis, Jānis Siugalis) 

"nepiedalās" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

Nolemj: 

Nepieņemt iesniegto lēmuma projektu "Par atļauju koku 

ciršanai ārpus meža Skaistkalnes Romas katoļu baznīcas 

īpašumā". 

 

37.p. 

Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

“Jaunlieldrēģeļi”, Bārbeles pagastā. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 319 "Par ceļa servitūta tiesības 

nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

“Jaunlieldrēģeļi”, Bārbeles pagastā". 
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38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.[…], Stacijas iela […], 

Bauska, Bauskas novadā atsavināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 320 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr. […], Stacijas iela […], 

Bauska, Bauskas novadā atsavināšanu". 

 

39.p. 
Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr. […], “[…]”, Pāce, 

Gailīšu pagastā, Bauskas novadā atsavināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 321 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr. […], “[…]”, Pāce, Gailīšu 

pagastā, Bauskas novadā atsavināšanu". 
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40.p. 
Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Nr. […], “[…]”, Gailīšu 

pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 322 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma-dzīvokļa Nr. […], “[…]”, Gailīšu pag., 

Bauskas novadā atsavināšanu". 

 

41.p. 
Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „[…]”, Brunavas pagastā, 

atsavināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 323 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma „[…]” Brunavas pagastā, atsavināšanu". 

 

42.p. 
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Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „[…]”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 324 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma „[…]”, Brunavas pagastā atsavināšanu". 

 

43.p. 
Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „[…]”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 325 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma „[…]”, Brunavas pagastā atsavināšanu". 

 

44.p. 
Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „[…]”, Īslīces pagastā atsavināšanu. 

(A.Mačeks) 
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Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 326 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma „[…]”, Īslīces pagastā atsavināšanu". 

 

45.p. 
Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Klinšu iela […], Bauskā 

atsavināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 327 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma Klinšu iela […], Bauskā atsavināšanu". 

 

46.p. 
Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 



30 

 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 328 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

47.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 329 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

48.p. 
Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Edvarta Virzas iela […], 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 330 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Edvarta Virzas iela […], Iecavā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

49.p. 
Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 331 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

50.p. 
Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. […] "[…]", 

Pilsrundāle, Rundāles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 332 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. […] "[…]", 

Pilsrundāle, Rundāles pagasts nodošanu atsavināšanai". 

 

51.p. 
Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. […], 

Saulaine […], Saulaine, Rundāles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 333 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. […], Saulaine 

[…], Saulaine, Rundāles pagasts nodošanu atsavināšanai". 

 

52.p. 
Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. […] "[…]”, 

Misa, Vecumnieku pagasts, nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 334 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. […] "[…]”, 

Misa, Vecumnieku pagasts, nodošanu atsavināšanai". 

 

53.p. 
Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. […], "[…]”, 

Piebalgas, Vecumnieku pagasts, nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 335 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. […], "[…]”, 

Piebalgas, Vecumnieku pagasts, nodošanu atsavināšanai". 

 

54.p. 
Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. […] "[…]”, 

Kurmene, Kurmenes pagasts, nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 336 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr. […] "[…]”, 

Kurmene, Kurmenes pagasts, nodošanu atsavināšanai". 

 

55.p. 
Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 337 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “[…]”, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

56.p. 
Par dzīvojamās telpas “[…]” - […], Bārbeles pag., Bauskas nov. sadarbības līguma 

noslēgšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu, iebildumu  nav. Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 338 "Par dzīvojamās telpas “[…]” - […], 

Bārbeles pag., Bauskas nov. sadarbības līguma noslēgšanu". 

 

57.p. 

Par saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 2021.gada 25.novembra 

saistošajos noteikumos Nr. 14 “Bauskas novada pašvaldības brīvprātīgās iniciatīvas 

pabalsti” apstiprināšanu. 

(D.Romanovska, G.Kalniņš, E.Grigorjeva, I.Pētersone, A.Mačeks, I.Nagņibeda) 

Ziņo: Dina Romanovska. 

2021.gada 25.novembrī Bauskas novada dome apstiprināja saistošos noteikumus 

“Bauskas novada pašvaldības brīvprātīgās iniciatīvas pabalsti”. Šie noteikumi paredz arī 

pabalstu brīvpusdienām profesionālās izglītības iestādēs un bezmaksas ēdināšanu pirmsskolas 

izglītības iestādēs. 2022.gada 30. jūnija domes sēdē apstiprināja noteikumus “Par izglītojamo 

ēdināšanas maksas atvieglojumiem Bauskas novada pašvaldībā”, tāpēc nepieciešams veikt 

grozījumus minētajos saistošajos noteikumos. Sagatavotie grozījumi paredz izteikt jaunā 

redakcijā 13.punktu. Atbalsta summas palielinājums ir līdz 3 EUR. Informē, ka līdz mācību 

gada beigām bija saņemti 33 iesniegumi no maznodrošinātām, trūcīgām ģimenēm un 16 no 

personām ar invaliditāti. 

G.Kalniņa priekšlikums- summu palielināt līdz 5 EUR vai neierobežot to. 

I.Pētersone atbalsta G.Kalniņa vienu vai otru priekšlikumu. 

E.Grigorjevas aizrādījums: lai balsotu par šādu priekšlikumu, tas bija jāiesniedz, lai 

iestrādātu noteikumos. 

I.Latviete: atstāt bez ierobežojuma summas nevajadzētu, ja nav zināmas cenas.  

A.Mačeks: vecākiem jau vasarā jāzina atbalsta summa. Noteikumi sagatavoti par 3 

EUR, G.Kalniņa priekšlikumam par 5 EUR nav pamatojuma. 

Notiek debates. 

A.Mačeks rosina šo jautājumu atkārtoti izskatīt komiteju sēdēs jūlijā, jo ir daudz 

neskaidrību. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  nav 

"pret" -  nav 

"atturas" -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Atlikt darba kārtības jautājumu "Par saistošo noteikumu 

"Grozījumi Bauskas novada domes 2021.gada 25.novembra 

saistošajos noteikumos Nr. 14 “Bauskas novada pašvaldības 

brīvprātīgās iniciatīvas pabalsti” apstiprināšanu". 

 

58.§ 

Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2021. gada 25.novembra 

saistošajos noteikumos Nr. 12 “Par Bauskas novada pašvaldības sociālās palīdzības 

pabalstiem” apstiprināšanu. 

(D.Romanovska) 

 Bauskas novada Sociālā dienesta vadītāja Dina Romanovska informē, ka saistībā ar 

apstiprinātajiem noteikumiem “Par izglītojamo ēdināšanas maksas atvieglojumiem Bauskas 

novada pašvaldībā”  izskatīšanai domes sēdē tika iesniegti grozījumi saistošajos noteikumos 

”Bauskas novada pašvaldības sociālās palīdzības pabalsti”, paredzot atbalstu līdzīgi kā 

iepriekšējā lēmumā- līdz 3 EUR. Tā kā šie saistošie noteikumi ir savstarpēji saistīti, lūdz to 

izskatīšanu atlikt uz jūlija komitejas sēdēm. 

Par lēmumu balso: "par"  -  1 (Mārtiņš Mediņš0 

"pret" -  nav 

"atturas" -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Ingmārs Līdaka, 

Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Atlikt darba kārtības jautājumu "Par saistošo noteikumu 

"Grozījumi Bauskas novada domes 2021.gada 25.novembra 

saistošajos noteikumos Nr. 14 “Bauskas novada pašvaldības 

sociālās palīdzības pabalsti” apstiprināšanu". 

 

 

Sēdi beidz 2022.gada 30.jūnijā plkst. 12.13. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2022.gada 25.augustā plkst. 9. 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 93 lp. 

2. Bauskas novada pašvaldības 2021.gada publiskais pārskats uz 63 lp. 

3. 30.06.2022. saistošie noteikumi Nr.12 uz 41 lp. 

4. 30.06.2022. saistošie noteikumi Nr.13 uz 2 lp. 

5. 30.06.2022. saistošie noteikumi Nr.14 uz 10 lp. 
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6. 30.06.2022. saistošie noteikumi Nr.15 uz 12 lp. 

7. 30.06.2022. saistošie noteikumi Nr.16 uz 16 lp. 

8. 30.06.2022. noteikumi Nr.5 uz 23 lp. 

9. 30.06.2022. noteikumi Nr.6 uz 3 lp. 

10. 30.06.2022. noteikumi Nr.7 uz 9 lp. 

11. 30.06.2022. nolikums Nr.31 uz 4 lp. 

12. 30.06.2022. Stelpes sākumskolas nolikums Nr.32 uz 5 lp. 

13. 30.06.2022. nolikums Nr.33 uz 9 lp. 

14. Bauskas 2.vidusskolas attīstības plāns uz 6 lp. 

15. Bauskas novada domes priekšsēdētāja vietnieka A.Mačeka parakstītā sēdes darba kārtība 

uz 7 lp. 

 

 

Sēdes vadītājs      Aivars Mačeks 

 

Sēdes protokolētāja     Mārīte Dābola 


